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Nejbližší veřejné zasedání 
městského zastupitelstva se 
koná 15. listopadu. Začíná ve 
14 hodin v zasedací místnosti 
radnice.

PSALI JSME...

... před dvaceti lety
"Holá, holá, 
škola volá..."
O to, kolik prvňáčků zavolala 

škola letos, se zajímali jirkovští 
radní. Bylo jich 390 a všechny se 
podařilo umístit. Jak jsme infor
movali již dříve, potýká se naše 
město již několik let s nedosta
tečnou kapacitou základních škol. 
Tuto problematiku se snažíme 
řešit vyhledáváním a úpravou ná
hradních prostor. Jelikož malých 
Jirkováčků neubývá, stávají se 
z náhradních prostor prostory 
stálé. Objekt bývalých jeslí v ulici 
Školní patří již definitivně školá
kům 4. ZŠ a Kludského vila spa
dá pod 2. ZŠ. Školní družiny se 
zmenšují na úkor učeben. A zdá 
se, že to nebude stačit...

Jirkovské noviny, listopad 1997

Za bezmála třicet let porevoluč
ní doby měl Jirkov pouze dva sta
rosty. Tím prvním, kterého si lidé 
po roce 1989 demokraticky zvolili, 
byl Filip Škapa. Právě on oslaví 
ve středu 8. listopadu krásných 
osmdesát let života.

Není v Jirkově mnoho lidí, kteří 
jeho jméno neznají. Je to člověk, 
který velkou část svého života 
zasvětil práci pro město. Nejvý
znamnějších bylo šestnáct let 
v pozici starosty, veřejně aktiv
ní však byl už od sedmdesátých 
let a především se o dění v Jir
kově zajímá dodnes. Ale nikoli 
z houpacího křesla nebo lavičky 
v parku. Už jedenáct let pracuje 
v komisích, které jsou poradním 
orgánem rady. Tomu se říká zá
jem o město!

... před deseti lety 

Nejhezčí rostliny 
rostou u polikliniky

První ročník jirkovské soutěže 
o nejhezčí květinovou výzdobu 
má své výherce. Dvě ženy a jed
noho muže, kteří obdrželi finační 
odměnu - tři, dva a jeden tisíc 
korun.

Veřejnost hlasovala na webu 
města nejvíce pro fotogra
fii skalky u výjezdu rychlé zá
chranné služby u jirkovské po
likliniky. Vysázené květiny jsou 
dílem Ivany Mandátové a kolek
tivu tamní výjezdovky, 242 hlasů 
jim zajistilo vítězství. Druhé místo 
s jednašedesáti hlasy získala 
Radka Schejbalová s fotografií, 
na níž jsou keře i květiny před ro
dinným domkem.

Jirkovské noviny, listopad 2007

Já tu ale nechci stavět pomysl
ný pomník z pochval. Chci přede
vším za vedení města Filipu Ška- 
povi poblahopřát.

Ať se Vám ve městě, které jste 
pomáhal rozvíjet, dobře žije. Ve 
zdraví a ve spokojenosti.

Dana Jurštaková, mís- 

tostarostka města

------------------- Aktuálně

SETKÁNÍ SVJ

Pozvánka na setkání 
zástupců SVJ

Na pravidelné setkání se zá
stupci jirkovských Sdružení 
vlastníků jednotek (SVJ) zve mís- 
tostarostka Dana Jurštaková. Bu
dou se tu mimo jiné projednávat 
dosavadní zkušenosti s využitím 
nového zákona, který umožnil po
sílat dávky neplatících nájemníků 
přímo na účet SVJ.

Kromě toho je na programu 
také jednání o novém opatření 
obecné povahy, které městský 
úřad aktuálně vyhlásil veřejnou 
vyhláškou (viz článek na vedlejší 
straně dole). A samozřejmě bude 
prostor řešit i běžné věci, které lidi 
na sídlištích trápí či těší. Vzájem
ná informovanost je totiž hlavním 
smyslem schůzek.

Setkání se koná 8. listopadu 
v 16.30 hodin v zasedací síni 
městského úřadu. (jd)

NESTEZUJTE Sl OKOLO, NAPIŠTE TO PRIMO NAM!

Dotaz: Dobrý den, jaký má město záměr s velkým, zarostlým, 

zpustlým oploceným hřištěm nad bývalým CO krytem mezi řadou 
domů SNPa druhou řadou domů Na Borku?

Vladimíra Brzáková, OMMaÚI: Město má záměr hřiště zachovat 

a dle rozpočtu města bychom chtěli opravit a natřít oplocení tohoto 
hřiště.

Dotaz: Dobrý den,chci se jen zeptat - špekuluje se o bourání 

domů Fr.Schmieda 1134, 1135 a K.H.Máchy 1132,1133. Jsou to 

jen fámy nebo je to pravda? Děkuji, jen tak ze zvědavosti.

Ilona Doksanská, OVSW: Jedná se o fámy žádné bourání 

v dohledné době není v plánu.

Dotaz: Dnes jsem čekala za popelářským vozem. V zatáčce za 
čp. 1601 živě se bavící popeláři vysypávali zelený prostřední kon

tejner, který byl ve spodní části poškozený tak, že z něho vypa

dávaly odpadky. Pánové ho bez skrupulí vrátili na místo. Hlásili to 

svému vedení nebo o tom jejich vedení ví a nedbá?

Vladimíra Brzáková, OMMaÚI: Rozbitá nádoba byla pracovní

ky samozřejmě nahlášena a dne 29. 9. 2017 byla vyměněna za 

novou.
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